Islands District Council Agenda for the

Tourism, Agriculture, Fisheries and Environmental Hygiene Committee 離島區議會

旅遊漁農及環境衞生委員會會議議程

Date : 25 September 2017 (Monday) 日期 : 2017 年 9 月 25 日 (星期一)

Time : 2:00 p.m. 時間 : 下午 2 時正

Venue : Islands District Council Conference Room,

14/F, Harbour Building, 38 Pier Road, Central, Hong Kong

地點 : 香港中環統一碼頭道 38 號海港政府大樓 14 字樓

離島區議會會議室

I. Confirmation of minutes of the meeting held on 24.7.2017 通過 2017 年 7 月 24 日的會議記錄

II. Proposed Gazetting under the Foreshore and Sea-bed (Reclamations) Ordinance (Cap 127) Pacific Light Cable Network (PLCN) from Deep Water Bay to the Eastern Boundary of the Hong Kong Special Administrative Region Waters (Paper TAFEHC 51/2017)

PLCN海底光纜系統-深水灣至香港特別行政區東面邊界水域 按第127章前濱及海床(填海工程)條例進行刊憲之建議 (文件 TAFEHC 51/2017 號)

III. Landscape Improvement Work in Ngong Ping

(Paper TAFEHC 52/2017)

賞花在昂坪

(文件 TAFEHC 52/2017 號)

IV. Supplementary Information for the Proposed Soko Islands Marine Park

(Paper TAFEHC 54/2017)

擬建索罟群島海岸公園補充資料

(文件TAFEHC 54/2017號)

V. Question on grass pruning and removal of weeds and dead trees

(Paper TAFEHC 53/2017)

有關剪草及清理雜草枯樹的提問

(文件 TAFEHC 53/2017 號)

VI. Question on the recovery efforts of Food and Environmental Hygiene Department after typhoon

(Paper TAFEHC 55/2017)

有關食物環境衞生署的颱風善後工作的提問(文件 TAFEHC 55/2017 號)

VII. Progress report on DC-funded District Minor Works Projects (Paper TAFEHC 56/2017)

獲通過由區議會撥款推行的地區小型工程進度報告 (文件 TAFEHC 56/2017 號)

VIII. Report by Working Group

工作小組報告

IX. Any Other Business

其他事項

X. Date of Next Meeting

下次會議日期